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De leden, bestuur en sponsors 
Per 1 januari 2023 hadden we 279 leden Het jaar 2023 hebben we afgesloten met 
269 leden. In 2023 hebben we 3 nieuwe leden ingeschreven. Van 13 leden is het 
lidmaatschap geëindigd door opzegging vanwege hoge leeftijd, verhuizing of 
anderszins.  
Het bestuur bestond in 2023 uit het minimaal vereiste aantal van 7 leden.  
Onze hoofdsponsor is JUMBO Bennink. Daarnaast hebben we nog enkele tientallen 
kleinere sponsors, te onderscheiden in sponsors met logo in de periodiek, sponsors 
met logo op de website en sponsors met logo op de website en in de periodiek.  
 
Algemeen 
In het begin van het jaar hadden wij gedurende enige tijd problemen met onze e-
mail. Dat probleem is opgelost door over te gaan naar een andere provider. Ook  
waren er problemen met onze website, doordat het indertijd gemaakt is met een nu 
verouderde versie van ‘Drupal’, een systeem om websites te maken. Gedurende 
enige tijd kon de website niet opgeroepen worden. De website kon later wel weer 
bekeken worden. Het is ons echter nog steeds niet mogelijk daarin wijzigingen aan te 
brengen. Het is daarom momenteel niet mogelijk om de website actueel te houden.  
Het is waarschijnlijk wel mogelijk om de website opnieuw op te zetten met een 
actuele versie van Drupal. Het bestuur is er echter nog niet over uit of het niet beter 
is om in plaats van Drupal het eenvoudiger en voor betrekkelijk eenvoudige websites 
meer gangbare Wordpress te gebruiken. Ook is de vraag of onze website niet 
helemaal nieuw ontworpen moet worden, gebaseerd op een nieuwe huisstijl met het 
nieuwe logo. 
Begin 2023 werd bekend dat het voornemen bestond om het pand 
Rapenburgsestraat 28 te slopen. Het bestuur heeft daarop een brief gestuurd aan de 
gemeente, waarin het zijn zorg tot uitdrukking bracht over de voorgenomen sloop van 
het oude pand. Het bestuur vroeg om te onderzoeken of er, naast de als zodanig 
aangewezen gemeentelijke monumenten, niet nog meer karakteristieke panden 
zouden kunnen zijn in Lichtenvoorde die bescherming verdienen, bijvoorbeeld door 
een aanwĳzing als gemeentelijk monument of door middel van voorschriften in een 
bestemmingsplan. Het bestuur heeft tot dusverre nog geen reactie ontvangen. 
In april 2023 is overleg geweest met de gemeente over het plaatsen van de namen 
van Johan en Anton Schulte als Lichtenvoordse oorlogsslachtoffers op de plaquette 
bij het monument in de Dijkstraat. Het leek de gemeente dat hiermee beter gewacht 
kon worden tot na 4 mei. 
 
Nieuwe verenigingslokaliteit 
Het jaar 2023 stond vooral in het teken van het vertrek uit het gebouw aan de 
Vincent van Goghstraat. Begin 2023 was al geruime tijd bekend dat dat de 
vereniging niet zou kunnen blijven beschikken over het gebouw van de voormalige 
speel-o-heek aan de Vincent van Goghstraat. Met de gemeente werd overleg 
gepleegd over een mogelijke nieuwe locatie.  
Dit heeft er toe geleid dat de vereniging aan het eind van het jaar het gebouw aan de 
Patronaatsstraat 29 in gebruik kreeg. Dit gebouw is ooit gebouwd als Uloschool en 
stond leeg stond nadat de laatste gebruiker, de muziekschool, van het gebouw niet 
langer gebruik maakte.  



 
De gemeente heeft het gebouw aan de vereniging in gebruik gegeven voor drie jaar, 
met de mogelijkheid van verlenging, maar ook met de mogelijkheid van wederzijdse 
opzegging met inachtneming van een opzegtermijn van drie maanden. 
Tijdens het overleg met de gemeente is aangegeven dat de financiële mogelijkheden 
van de vereniging zeer gering zijn. Wij betalen dan ook geen huur. Het gebouw is 
voorzien van zonnepanelen. De vereniging betaalt hiervoor een vergoeding van € 40 
per maand aan de gemeente, inclusief onderhoud en eventueel vervanging. Ook 
gas, water, stroom en internet zijn voor rekening van de vereniging. 
Ons nieuwe onderkomen biedt veel meer mogelijkheden dan het gebouw aan de 
Vincent van Goghstraat. Onder andere voor de archeologische werkgroep gaat een 
lang gekoesterde wens in vervullen om te beschikken over een adequate werkruimte. 
In het nieuwe gebouw kon onze bibliotheek goed ingericht en beter toegankelijk 
gemaakt worden. Ook beschikken we in ons nieuwe gebouw over internet, van 
belang voor het inventariseren en bewerken van het digitale fotoarchief en het 
onderhoud van de beeldbank. Het grootste lokaal is ingericht als ontvangst- annex 
tentoonstellingsruime, zodat het mogelijk wordt om ons beter dan tot dusverre te 
presenteren, tentoonstellingen te houden en dergelijke. 
Voor de verhuizing naar- en de herinrichting van het nieuwe gebouw moest veel werk 
verricht worden. Bijzondere dank aan de leden die hebben geholpen bij het inpakken 
in verhuisdozen van onze spullen in het oude gebouw, aan Bennie Harbers die met 
zijn aanhanger alles heeft overgebracht naar het nieuwe lokaal en aan Henk 
Hanselman, die de bibliotheek in het nieuwe gebouw weer opnieuw heeft ingericht. 
 
Activiteiten 
In de coronaperiode was het niet mogelijk om excursies te houden. In het najaar van 
2022 was dit wel weer mogelijk, maar er was toen onvoldoende belangstelling voor 
een ‘grote’ excursie per bus, zodat deze moest worden afgelast. Deze verminderde 
belangstelling voor een excursie per bus leek blijvend te zijn.  
In 2023 is daarom alleen een ‘kleine’ excursie georganiseerd, een excursie met 
eigen auto’s. Deze excursie ging naar het provinciehuis in Arnhem, dat is gebouwd in 
de Wederopbouwtijd na de Tweede Wereldoorlog. Kosten – behoudens het vervoer 
met eigen auto’s- waren daar niet aan verbonden. Maar ook voor deze excursie was 
het aantal belangstellenden beperkt. 
In 2023 zijn twee periodieken uitgebracht. Een boek is in 2023 niet uitgebracht.  
 
Algemene ledenvergadering 
De jaarvergadering vond plaats op 30 maart 2023 in ‘t Zwaantje.  
De kascommissie, bestaande uit de heren Ron Krabben en Ben Rensing, bracht een 
positief advies uit over het financiële jaarverslag, waarna het financieel jaarverslag 
over 2022 werd goedgekeurd door de ledenvergadering. 
Vervolgens benoemde de ledenvergadering de heren Ben Rensing en Johan te 
Molder tot lid van de kascommissie om te adviseren over het financieel jaarverslag 
2023. De heer Jan van Waardenburg werd benoemd tot plaatsvervangend lid.  
Er waren enkele opmerkingen over het jaarverslag 2022. In verband daarmee heeft 
het bestuur het jaarverslag gewijzigd nader vastgesteld, met inachtneming van de 
gemaakte opmerkingen. 
Aansluitend aan de jaarvergadering heeft Diana Abbink een presentatie verzorgd 
over de Nedersaksische taal, waartoe ook het Achterhoeks behoort.  
 
Aldus vastgesteld door het bestuur  
in zijn vergadering van 4 maart 2024 


